
Naslov: Izveštaj 

Prošla godina na žalost svih nas je proglašena godinom korone, tako da su naše aktivnosti 

svedene na komunikaciju putem mejla, u kojoj su aktivno učestvovali sv članovi I. O. S. O. 

Kada su god sankcije bile blaže zahvaljujući snalažljivosti vrednih ljudi sa uspehom su 

organizovana takmičenja Slavuja ra 18.10.2020 u Beogradu, i 31.10.2020.velika i prelepa 

izložba ptica u Kruševcu, uz pridržavanje mera bezbednosti koje je predvideo krizni štab.  

Za pohvalu u ovom periodu je bilten S, O Avi Fauna koja je sa novim urednikom dobila onaj 

oblik kakav imaju pravi i ozbiljni časopisi i urednik i odbor i oni koji su pisanjem dali doprinos 

zaslužuju samo reči hvale. Ovih dana čitam komentare i onih zlobni kojima smeta bilo kakav 

uspeh SOFa i S. O da su se okomili na časopis nazva vši ga resavskom školom, ali svesni smo 

da to sujeta i zloba govori iz njih i nezlužuju pažnju njihovi komentari. Glavni urednik i 

uredništvo časopisa imaju punu podršku nas sudija i samo tako i još bolje neka nastave. Na 

kraju bih želeo da vas upoznam sa lažima koje kruže oko skupštine S. O. da nije imala kvorum. 

što apsolutno nije tačno jer se u kvorum ne računaju sudije. Filipović koji je još 28.10.2020 

dobio dvogodišnji status mirovanja (postoji pismeni izveštaj I. O. S. O.) i Ivić koji je mesec dana 

pre skupštine zatražio da se briše sa spiska sudija(a po tački 19a pravilnika SO odmah stupa na 

snagu). Bićemo prinudjeni da ako se sa napadima na S. O. od strane pojedinca i osoba koje 

stoje iza njega.,nastavi podnesemo zahtev, tužbu, disciplinskoj komisiji sa zahtevom 

izbacivanja iz SOFa istih. 
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